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SZARVAS VÁROS TÖBBET ÉRDEMEL
NYERJEN VELÜNK!

(folytatás a múlt hétrõl)
Minden, ami Szarvason történik, az itt élõ emberek és közössé-

gek munkájának eredménye, s õket kell szolgálnia. Együtt, egymá-
sért Szarvasért kell cselekedni. Programunkból ekiemelünk néhány
olyan területet, ahol rögtön lépni kívánunk, ha Önök megtisztel-
nek bizalmukkal:
� fontosnak tartjuk az állampolgárok civil szervezõdéseit, elismer-

jük szerepüket az érdekképviseleti és humán szolgáltatások terén,
igényeljük észrevételeiket a helyi döntések meghozatalakor és
hosszútávon megoldjuk mûködésük feltételeit,

� kiemelten kezeljük a fiatalok sport,szabadidõs kulturális lehetõsé-
geinek bõvítését,

� feladatunk és felelõségünk, hogy az egymás mellett lakó emberek
azonos érdekeiket felismerõ, értékeket kialakító közösségé válja-
nak,

� megóvjuk természeti értékeinket, érvényt szerzünk a város kör-
nyezetvédelmi rendeletének  különös tekintettel a levegõ víz, a zaj,
ártalmakra a szennyvíz tisztítás  és elhelyezés körülményeire,

� folytatjuk a város legnagyobb természeti értékének a Körös Holt-
ág vízminõségének javítását karbantartását,

� támogatjuk és tovább kívánjuk fejleszteni a kistérségi és regioná-
lis együttmûködést különösen a turizmus, idegenforgalom terüle-
tén,

� továbbra is fontosnak tartjuk a lokosság széleskörû tájékoztatását
az önkormányzatot érintõ ügyekben és az ehhez szükséges eszkö-
zöket biztosítani fogjuk.

Önkormányzati képviselõ jelöltek
Földesi Zoltán polgármesterjelölt

AZ ORSZÁGNAK VAN SZAVAHIHETÕ KORMÁNYA,
A VÁROSNAK LEGYEN SZAVAHIHETÕ VEZETÉSE

HA AZ MSZP NYER   �SZARVAS NYER
KORMÁNYPÁRTI VÁROSVEZETÉS =BIZTOS TOVÁBBI MÛKÖDÉS,

TÖRETLEN FEJLÕDÉS

1 9 4 8 - b a n
s z ü l e t t e m
Ó f e h é r t ó n .
1970-ben Deb-
recenben me-
z õ g a z d a s á g i
mérnöki okle-
velet,  1986-
ban Gödöllõn

másod-diplomát szereztem. 1980-
tól egyetemi doktori címem van.
Feleségem hivatalvezetõ, két gye-
rekem még tanul.

A Nyírbogáti Rákóczi Mgtsz-ben
kezdtem pályámat. 1974-tõl élek
Szarvason, és tanítok a jelenlegi
Tessedik Sámuel Fõiskola Mezõ-
gazdasági Víz- és Környezetgaz-
dálkodási Karán, a Növényter-
mesztés és Ökológiai Gazdálko-
dás Tanszéken szántóföldi nö-
vény-termesztéstant, földmûve-
léstant, földhasznosítást. Részt
veszek a mezõgazdasági kutatás-
ban-fejlesztésben. A Magyar Ag-
rártudományi Egyesület tagja, a
Békés megyei szervezet vezetõsé-
gi tagja, valamint FVM szaktanács-
adó vagyok. Környezetvédõ, is-

Bagi László
vagyok a 2 szá-
mú vk. egyéni
képviselõjelölt-
je. Iskoláimat
Szarvason és
D e b r e c e n b e n
végeztem. Ag-
rármérnökként

dolgoztam mezõgazdasági üzemek-
ben. A rendszerváltás kezdetétõl
saját cégemben dolgozom, kereske-
delemmel és videó felvételek készí-
tésével foglalkozom. Nõs vagyok fe-
leségem óvónõ, két gyermekem
van. 1994 óta részt veszek a város
közéleti munkájában, mint önkor-
mányzati képviselõ ezen belül az
MSZP frakciójában dolgoztam a vá-
rosért és a kerületemért. Jól isme-
rem körzetem gondjait,  �elsõ-
kézbõl� kapom az információkat la-
kótársaimtól, miután a 120 lakásos
panelház közös-képviselõjeként is
tevékenykedem. Az elmúlt idõszak-
ban a legfontosabb munkámnak te-
kintettem az egyedi fûtésre való át-
állást a panellakásokban. Ez több
éves feladat volt és sikeresen befe-
jezõdött. Az egyedi fûtés bevezeté-
sével mûködõképes maradt a lakó-
közösség és a lakások értéke is ug-
rásszerûen meg növekedett. Jelen-
leg folyamatban van a kisebb lakó-
közösségek kialakítása. Ezek létre-
hozásával rugalmasabban biztosít-
ható egy kisebb közösség mûködé-
se és várhatóan nagyobb eséllyel
elindulhat pályázatokon, amelyek
segítségével korszerûsíteni lehet a
panellakásokat. Folyamatosan a la-
kosság anyagi lehetõségeitõl függõ-
en lépcsõházanként végezzük a te-
tõtér szigetelésének felújítását és a
hõszigetelést. Gondozottak a körze-
temben lévõ parkok. Köszönet az
önkormányzatnak és a KOMÉP-nek.
Nagyon jó kapcsolatot alakítottunk
Mihály Istvánnal és munkatársai-
val, nincs gond a szemét szállítás-
sal, és rendszeresen biztosítják a
lombtalanítás feltételeit. Rendsze-
resen a játszóterek eszközeinek
karbantartása és sok új eszközt is
sikerült felszerelni. Kivilágított fo-
cipályán sportolhatnak a fiatalok a
Petõfi iskolában. A lehetõségekhez
mérten a járdák és az útburkolatok
karbantartása javítása renszeres.
Új útburkolatot kapott a Kazinczy
és Dr Melich út között a Jókai utca.
Sikerült megszélesíteni a Vágóhíd
és a Dr Melich J. út közötti szakaszt.
Új aszfaltterítést kapott a kerékpár-
út, a Szentesi út és a Vágóhíd út kö-
zött, valamint kijavították a kerék-
párút hibáit a GalliCOOP-ig. Folya-
matosan tisztítják és karbantartják
a csapadékvíz lefolyókat. A napok-
ban befejezõdött a csapadékvíz le-
vezetõ csatornahálózat patkány-
mentesítése. Új lámpatesteket sze-
reltek fel körzetünkben. Itt kell
megemlítenem, hogy nem sikerült
a Vasipari étkezde sarkánál és a
�Sárga-ház� udvarán világítóteste-
ket felszereltetni. Két éve parkol
millió forint képviselõi alapom
erre a célra félretéve. Úgy tûnik egy

Magyar Szocialista Párt
TISZTELT SZARVASI VÁLASZTÓPOLGÁR!

ellenzéki képviselõnek sem sikerül-
het minden, amit szeretne. Körze-
temben kísérletet tettünk városkép
fejlesztésére, de lakossági ellenál-
lásba ütközött (kispiac, játszótér ki-
alakítása) ezért végrehajtását fel-
függesztettük. További egyeztetés
szükséges. Az elmúlt négy évben
egy nagyon aktív képviselõtestüle-
tet választottak Szarvas Város la-
kói. Bizonyítja ezt a 12000 oldalnyi
testületi anyag és részemrõl a 460
hozzászólás. Az oktatási bizottság-
ban végzett munkám legnagyobb
eredményének tartom, hogy mûkö-
dik és funkcionál körzetembe Petõ-
fi iskola. Nagyobb megrázkódtatás
nélkül átvészelte a körzetemben
lévõ két óvoda is azt a sokat emle-
getett integrációt. Megoldottuk a la-
kossági tájékoztatást. Rendszeresen
közvetítjük a testületi üléseket. Rá-
dión, újságban és Kábel Tv-én tájé-
koztatást adunk minden jelentõs
önkormányzati eseményrõl. A fo-
lyamatos ellenõrzések hatására a
körzet határán dolgozó ipari üze-
mek komoly beruházásokat eszkö-
zöltek, amelyek következtében lé-
nyegesen csökkent a bûzös levegõ
kibocsájtásának mennyisége. Nagy
figyelmet fordítottam erre a prob-
lémára és minden lakossági észre-
vétel kivizsgálását kértem. Sajnos
meg kell állapítani nem oldódott
meg a probléma. Keresni kel a meg-
oldást a szennyvíztisztítás és elhe-
lyezés korszerûsítésére. A követke-
zõ négy év legfontosabb feladatá-
nak tartom � e probléma megoldá-
sát. A bûzös szennyvíz a körzetem
alatt csordogál és ömlik attól függõ-
en milyen kapacitással, dolgoznak
az ipari üzemek. A körzetem speci-
ális gondja, hogy az emeltes házak
miatt a meglévõ parkolók telítettek
különösen gond ez a Sallai út sar-
kán lévõ �Barna ház� környékén,
valamint a Vágóhíd utcai emeletes
ház belsõ udvarában nincs szilárd
burkolta. Sáros idõben ezeket a bel-
sõ lépcsõházakat csak gyalogosan
lehet megközelíteni. Tehát parkolót
kell építeni ezeken a helyeken. Van-
nak még sötét helyek, ahol szüksé-
ges még néhány lámpatest felszere-
lése ilyen a Jókai út és a Szabadság
út közötti járda szakaszon. Sorol-
hatnám az elvégzendõ feladatokat
végnélkül, úgy gondolom, van
probléma bõven. A megoldás kulcsa
a kezünkben van az Önökében és a
választott Képviselõ Testület kezé-
ben. A gondokat csak közösen és
együtt tudjuk megoldani. Itt szeret-
ném megköszönni azoknak a lakó-
társaimnak a segítséget, akik folya-
matosan az elmúlt idõszakban se-
gítségemre voltak. Volt, aki csak in-
formációval s egy jó tanáccsal és
voltak, akik munkával szervezéssel.
Köszönöm jó szándékukat a közös-
ség nevében. Ezzel egy ciklust ismét
befejeztünk. Amennyiben folytatni
szeretnék velem a közös munkát,
állok elébe, a szavazásnál az Önök
kezében a döntés joga.

Dr. Bagi László
képviselõjelölt

Képviselõjelöltjeinkkel így Dr. Bagi Lászlóval és valamennyi munka-
társammal egy csapatot alkotunk. Céljaink azonosak az Önökével. Dr.
Bagi László megválasztásával a 2.. sz. körzet  csak jól járhat.

Földesi Zoltán
polgármester jelölt

AZ ORSZÁGNAK VAN SZAVAHIHETÕ KORMÁNYA
A VÁROSNAK, LEGYEN SZAVAHIHETÕ VEZETÉSE

a 2. sz. KÖRZETNEK PEDIG SEGÍTÕKÉSZ A PROBLÉMÁKRA
ÉRZÉKENY AZOKAT MEGOLDANI AKARÓ KÉPVISELÕJE!

5. számú körzet
VARGA JÁNOSNÉ adminisztrá-

tor (Csokonai u 31.)
Varga Já-

nosné, Kovács
Katalin vagyok,
1953-ban szü-
lettem Szarva-
son. Az általá-
nos iskolát
Szarvason vé-
geztem. Közép-

iskolába Gyulára jártam, ott sze-
reztem érettségit és szakképesí-
tést 1971-ben.  A férjemet, Varga
Jánost is itt ismertem meg. 1972-
ben kötöttünk házasságot. Három
leánygyermekünk született: And-
rea (29 éves), Beáta (27 éves) és
Katalin (15 éves). 1989-ben épí-
tettünk a Csokonai utcában, addig
a szüleimmel éltünk együtt, há-
romgenerációs nagycsaládban.
Munkahelyem a Vajda Péter Gim-
názium és Szakközépiskola, ahol
adminisztrátorként dolgozom.  A
Nagycsaládosok Szarvasi Egyesü-
lete, melynek közel 10 éve tagja
családunk, négy évvel ezelõtt fel-
kért, hogy jelöltként képviseljem
õket az önkormányzati választá-
son.  Ezúton is szeretném megkö-
szönni a bizalmat mindazoknak,
akik rám - illetve az általam kép-
viselt civil szervezetre - szavaztak;
s ezzel hozzásegítettek minket
ahhoz, hogy egy képviselõnk be-
kerüljön a testületbe. Megtisztel-
tetés számomra, hogy négy év
után ismét érdemesnek találtak
arra, hogy képviseljem egyesüle-
tünket, illetve az itt élõ családo-
kat. Sajnos a város dél-keleti része
nem a városközpont. Az itt élõk
bizony sok szolgáltatást nem tud-
nak közvetlen lakókörnyezetük-
ben igénybe venni, azért hosszú
utat kell megtenniük. Nincs egy
rövidáru üzlet, egy húsbolt, egy
mûszaki bolt, egy háztartási fel-
szereléseket árusító üzlet. Nem
megfelelõ a közlekedés sem, a he-
lyi járatú autóbusz(ok)kal csak
körülményesen lehet a városba
eljutni, illetve onnan hazajutni. Az
iskolások sem mindig tudják
igénybe venni, mert a járatok in-
dulási ideje nincs összhangban a
tanítási idõvel. (Reggel késõn in-
dul, délután pedig korán jön). Ar-
ról nem beszélve, hogy azok a gye-
rekek, akik a város másik részére
járnak iskolába (Benka Gyula Ál-
talános Iskola, Vajda Péter Gimná-
zium, Székely Mihály Szakközép-
iskola ) csak ritkán tudnak busszal
közlekedni.  Az itt élõ idõs embe-
reknek is problémát jelent az,
hogy eljussanak az orvoshoz. A
megváltoztatott útvonal és menet-
rend nem kedvez az itt lakóknak.

Javítani kellene a közvilágítá-
son is, mert sok helyen csak em-
lékezetbõl lehet közlekedni a sö-
tétben. Az Új-temetõnél a köves-
út mellé is kellene világítás, nem
csak az Erkel tér keleti oldalán.

Még mindig vannak olyan ut-
cák, ahol nem épült ki végig a kö-
vesút , így például a Táncsics ut-
cában, a Bocskai utcában, a Dr.
Melich János utca páros oldalán
(Damjanich és Liszt Ferenc utca
között), a szentesi úti lakótelepen
a Juhász Gyula utcától délre fek-
võ utcákban. A Székely Mihály té-
ren egy igazi játszóteret lehetne
kialakítani, ami nem egy hintából
állna. Az itt élõ gyerekek is szeret-
nek játszani, s erre nem csak az ut-
cákban nyílna lehetõségük. Az itt
élõk igényesek környezetükre,
gondozzák, ápolják , szépítik azt.

6. számú körzet
JÓZSA VILMOS � halbiológus

( I. külkerület 10.)
Csongrádon

s z ü l e t t e m
1957-ben, har-
madik gyer-
mekként. Kö-
zépiskolai ta-
nulmányaimat
követõen dip-
lomát Lengye-

lországban szereztem halbioló-
gusként. 1983-ban nõsültem. Fe-
leségem Kawiecka Barbara, hidro-
biológus, magyar-lengyel állam-
polgárságú. 1986-ban költöztünk
Szarvasra. Három gyermekünk
van: Alexandra, Vanda és Dávid,
akik még mindannyian tanulnak.
A Halászati és Öntözési Kutatóin-
tézetben dolgozom, mint tudomá-
nyos munkatárs. Az elmúlt négy
évben a Nagycsaládosok Szarvasi
Egyesületének delegáltjaként az
Önkormányzat Mûvelõdési és Ok-
tatási Bizottságának munkájában
vettem részt. Az itt szerzett tapasz-
talatok és személyes élmények
megerõsítettek abban, hogy a la-
kosságot érintõ döntések elõké-
szítése során és azok meghozata-
lakor, nem mellõzhetõ a civilszer-
vezetek véleménye. Az elmúlt
négy év során ez sok esetben meg-
könnyítette a lakosság többségét
érintõ döntések megértetését (pl.
iskola összevonás). Sajnos egyes
képviselõk demokrácia felfogása
miatt ez a szándék nem minden
esetben járt eredménnyel. Az
AGIP-kút és a �lopakodó� Kossuth
téri parkoló építése erre a legjobb
példa. Választókörzetünk tagolt-
ságából adódóan az itt lakóknak
eltérõ napi problémákkal kell
szembesülniük. Az Önkormány-
zattal szemben más az elvárása a
külterületen, az üdülõkörzetben,
a város perifériáján, vagy a köz-
ponti részen lakóknak. Ennek el-
lenére minden itt élõ felnõttet és
gyermeket megillet az esélyegyen-
lõség az oktatás, az egészségügy,
a környezeti kultúra, a szolgálta-
tások és a szociális támogatások
terén. Megválasztásom esetén a
fentieknek pártpolitikától men-
tes, lakosságbarát megvalósításá-
ért szállnék síkra.

A Nagycsaládosok Szarvasi Egyesületének
képviselõjelöltjei (3):

Tisztelt Szarvasi Választópolgárok !
Ezen a héten folytatjuk képviselõ jelöltjeink bemutatását.
1. számú körzet 2. számú körzet
Kondacs Görgy Pljesovszki János
3. számú körzet 4. számú körzet
Pappné dr Jedlinszki Mária Dankó Pál

7. számú körzet 8. számú körzet 9. számú körzet
Tusjak Tamás Tomasovszkiné Komár Mátyás

Szekeres Julianna

Amennyiben célkitûzéseink megnyerték tetszésüket,
kérjük szavazatukkal támogassák jelöltjeinket.

Nagycsaládosok Szarvasi Egyesületének
Választási Bizottsága

Jelöltünk a 9. sz. egyéni választókerületben

 DR. RESZKETÕ PÉTER
fõiskolai docens, szaktanácsadó

meretterjesztõ és publicisztikai
írásaim, riportjaim gyakran jelen-
nek meg a helyi újságban és peri-
odikákban. A közössé-
gért végzett munkám elismerése-
ként  2002-ben Szarvas Város Köz-
mûvelõdési Díját kaptam. Kedvte-
léseim: kertészkedés, természetjá-
rás, utazás, városszépítõ munka.

Céljaim:
� javítani a tanyasiak életkörül-

ményeit;
� növelni a szilárd burkolatú ta-

nyai utak és járdák  számát;
� az egyéb szolgáltatások színvo-

nalát;
� szaporítani a virágos házak szá-

mát;
� segíteni a körzeti lakosok gond-

jainak megoldását.
Jelszavunk:

Tiszta várost!
Tiszta Levegõt!

Tiszta közéletet!
Ha elfogadja programunkat,

kérem adja megtisztelõ szavazatát
személyemre és a Város- és Kör-
nyezetvédõ Egyesület listájára.

Dr. Reszketõ Péter
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születtem Tö-
rökszentmik-
lóson. Iskolái-
mat szülõváro-
somban, majd
Kisújszálláson
v é g e z t e m .

2000. januárjában szereztem dip-
lomát a Tessedik Sámuel Fõisko-
la Körös Fõiskolai Karának Pénz-
ügyi szakán. Jelenleg a Pécsi Tu-
dományegyetem Közgazdaságtu-
dományi Karának hallgatója va-
gyok.

A fõiskola elvégzése után az
Öntözési Kutató Intézetben pénz-
ügyi munkatársként kezdtem dol-
gozni, majd a két szarvasi kutató-
intézet egyesítése révén kerültem
a Halászati és Öntözési Kutatóin-
tézetbe, ahol jelenleg pénzügyi
vezetõként dolgozom.  A Szarvasi
Város és Környezetvédõ Egyesü-
let tagjainak felkérésére vállaltam
jelöltségemet. Célom: A körzet-
ben élõk napi problémáinak meg-
oldásán kívül aktívan részt venni
minden, az itt élõ emberek és az

Szarvasért és Környezetünkért!
8.sz. egyéni választókörzet:

Botlik Margit
pénzügy szakos közgazdász

épített, valamint a természetes
környezet javát egyaránt szolgá-
ló elképzelés megvalósításában.
Elõsegíteni kívánom:
� a már meglévõ szilárd burkola-

tú utak és járdák folyamatos
karbantartását;

� a még hiányzók megépítését;
� a beépítetlen területek, vízelve-

zetõ árkok és csatornák ápolá-
sa, tisztán tartását;

� a közterületek virágosítását,
fásítását,

� a városi-helyi sporttevékeny-
ség fejlõdését;

� a természeti értékek feltárását,
megóvását.
Mindent megteszek azért, hogy

környezetünk tiszta, gondozott le-
gyen, és az itt élõk számára egy
biztonságos, nyugodt, harmoni-
kus élet lehetõségét kínálja.

Ehhez kérem az Önök támoga-
tását.

Botlik Margit
képviselõ jelölt

Szarvas, Kodály Zoltán u. 28.
telefon: 30/215-7776

e-mail cím: botlikm@haki.hu


